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PROTOKOLL NUMMER 1, Avdelningsstyrelsen sammanträder fysiskt 17–19 

februari. 

Närvarande ordinarie: Veronica Wetterhag, Marie-Louise Dolk, Monica Baxter, Cajsa 

Pierrou, Jimmy Helgsten, Jessica Ylipää, Jannika Tingvall och Ola Depui (på länk 

dag 1+3)  

 

§ 1 Sammanträdet öppnas                     

Veronica Wetterhag öppnar mötet och hälsar alla välkomna.      

§ 2 Dagordningen 

Dagordningen godkänns efter tillägg av punkter. 

§ 3 Protokoll 

Protokoll 8 - 2024 godkänns och läggs till handlingarna. 

§ 4 Bordlagda frågor 

Folder av medlemskap. Utgår och läggs till Ombudsmötet 2025 

§ 5 Remisser 

Utgår då inga remisser inkommit. 

§ 6 Skrivelser 

Monica redovisar in och utgående skrivelser i bilaga A. 

§ 7 Ekonomi 

Cajsa informerar om resultatrapporten. 

Cajsa informerar om Sparkonto för ombudsmöte iland efter samtal med bank. 

Styrelsen diskuterar olika former av sparande och banker. Cajsa undersöker mer om 

detta till kommande möte 11 april. 

Cajsa informerar om nytt pris för gemensam växel. Styrelsen diskuterar och vi 

beslutar att anta "ej bundet" avtal.  

Cajsa informerar om ny kontoplan för styrelsen. Styrelsen diskuterar och vi beslutar 

att inte ändra kontoplanen.            

Styrelsen diskuterar revisionen och Jimmy deltager digitalt på revisionen. 
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Styrelsen diskuterar - Värvningsturné 2025. Styrelsen beslutar att vi genomför denna 

enl. tidigare planering. 

Styrelsen diskuterar porto och fraktavgift som ST Butiken har börjat ta ut från januari 

2025. Styrelsen beslutar att avdelningsstyrelsen tar den kostnaden.  

§ 8 Studier 

Cajsa - OFR Ledarskap för fackligt förtroendevalda - Modul 4, 250120 - 250122  

Monica - ST’s nya system för medlemshantering - intervju 250129 

Monica - Workshop för tekniska sekreterare i VoteIT - 250206 

§ 9 Medlemsfrågor 

Monica redovisar svaren på enkäten (jämför parametrarna 2020/2025) - Varför jobbar 

vi på Sveriges domstolar?   

Jimmy informerar om - Ordningsvaktsträffen 6 mars.                                                            

Monica redovisar in och utträden.  

Styrelsen diskuterar hemsidan. 

Styrelsen diskuterar Facebooksidan. 

Jimmy informerar från Träffpunkt arbetsmiljö den 5 februari. 

Styrelsen diskuterar input från myndigheterna. 

§ 10 Styrelsens arbete 

Cajsa påminner om dokumenthanteringen, hon ska ha alla dokument i word och 

original som görs om/ även nya.  

Styrelsen diskuterar tidsansvarig och sätta tider på dagordningen. 

Styrelsen diskuterar digitala möten till de domstolar som inte får besök under 2025. 

Styrelsen fyller i avdelningsenkäten från förbundet och den skickades in 250218. 

Styrelsen diskuterar förläggning av kommande möten under 2026. 

Styrelsen diskuterar dokumenten i OneNote. 

Styrelsen diskuterar rapporten om utredning rörande domare. 

Jimmy och Cajsa informerar från Centrogruppens möte den 11 februari. 
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§ 11 Information och rapporter från myndigheterna 

Styrelsen rapporterar från kontakterna med myndigheterna. 

§ 12 Personalfrågor 

Monica informerar om de enskilda överenskommelser som inkommit. 

Monica rapporterar från PAN 20 januari. 

§ 13 Samverkansmöten och DV dagar 

Veronica och Marie-Louise informerar om samverkansmötet den 17 januari. 

Veronica och Marie-Louise informerar om budgetdialogen den 17 december. 

§ 14 Lönefrågor 

Styrelsen diskuterar hur vi handhar långtidssjukskrivna, kanske göras en 

omvärldsanalys? Frågan tas med till DV. 

Styrelsen diskuterar de förberedande lönediskussionerna – hur ser statusen ut? Alla 

är bokade och utsatta för samtal. 

§ 15 Övriga frågor  

Styrelsen diskuterar uppvaktning av kollegor inom styrelsen. Finns underlag i olika 

dokument. Vi beslutar att uppdatera dokumenten till samma innehåll. 

Styrelsen diskuterar Ombudsmöte 2025:         

-Lokal bokas 

-Föreläsare  

-Presidiet  

Valberedningen deltager på plats på Ombudsmötet.                                                                 

Styrelsen diskuterar om semester 2025 för avdelningsstyrelsen. 

Styrelsen diskuterar öppettiderna för växeln i sommar. Under veckorna 25–32 har vi 

ändrade öppettider. 

§ 16 Nästa sammanträde 

Nästa styrelsemöte är digitalt den 11 april 2025. 
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§ 17 Sammanträdet avslutas 

Då inget annat förekommer avslutar Veronica sammanträdet. 

Vid protokollet                                    Justeras 

  

Monica Baxter                                    Veronica Wetterhag 
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